
Møte i Øraker FAU 12. november 2024 
 
Til stede:  
8A - Cecilie Bue 
8B - Kristin Vibeke Saastad-Ravnaas 
8C - Linda Davidsen Hellmann 
8D - Helge Benum 
8E – Katharina Nordbø 
9A - Julien Kerob 
9B - Anne Kathrine S. Christensen 
9C - Christian Rørdam 
9D - Andreas Holm 
10A - Dagfinn Rime 
10B - Kirsti Merethe Tranby 
10C - Lars Erik Marcussen 
10D - Ove Christian Dahl Omang 
10E - Karin Gjesdahl Rebne 
 
Rektor – Vigdis Lad  
  

1. Rektor orienterer: 
- Ferdig med nasjonale prøver, evaluering av resultatene pågår. 
- Elevundersøkelsen er i gang, resultater ennå ikke tilgjengelig. 
- Budsjettusikkerhet - Oppfordrer til sparsommelig skoleball for 10. trinn, skolen har lite å bidra 
med. Budsjett er klart 4. desember, kommuniseres til skolen før juleferien. 
- Tilbud om å organisere foreldremøte om rus blant ungdom og digitale plattformer. 
- Nytt intercom og PA- anlegg er installert på skolen, hovedsakelig betalt av utdanningsetaten. 
- M&D-automater må fjernes av branntekniske hensyn. Avvikles i januar. 
- To lærere inn i de fleste matte, norsk og engelsktimer. ITO (individuell tilpasset opplæring) 
tar over plassen til spesialundervisning.  

 
 

2. FAU-møter 2. tirsdag hver måned klokka 1800-1930, neste møte 10. desember 2024. FAU-
representantene sender ut møtereferatet til sin klasse. 
 

3. Fortsatt behov for en representant til skolemiljøutvalget og en vara til driftsstyret. 
 

4. Muligheten for bedre foreldrekontroll med Skole-PC ble diskutert. Mange foreldre har installert 
programvare som gjør at de kan følge med på hva barna gjør på sine private telefoner og 
nettbrett. Denne muligheten er ikke til stede på skole-PC, og skolen sier pr nå at de ikke har 
noen teknisk løsning for å gjøre dette. Det skal allerede ligge inne filtre for å blokkere 
upassende innhold og sosiale medier, FAU vil følge opp dette videre, bla sjekke hva som 
ligger av begrensinger i dag. 
 

5. Det ble fremmet ønske om å åpne opp for mulighet for å skrive ut skolemateriale på papir, i 
det minste dokumentasjon som produseres på Powerpoint, Word etc. Per i dag er 
utskriftsfunksjonen blokkert i programvaren. Det presiseres at det kun er et ønske om endring 
i programvare, ikke en forventning om at skolen stiller med printer og papir til alle elever. 
 

6. Natteravning: Forespørsel fra Mustad/CC Vest om natteravning også gjennom vinteren pga 
uro ved McDonalds på kveldstid. FAU er positive til en prøveordning, fram mot jul om mulig. 
Forslag om å koordinere med Bjørnesletta. 
 

7. Der er behov for å nedsette turkomité for 8 trinn så fort som mulig for å komme i gang med 
innsamling til tur i 10. klasse. 


